
Deltakere:
1. trinn Eirik Skage-Bergsvåg (H) Maria Valeryevna (V) 2. trinn Magne Lunde (H) Terje Børven (V) 3. 
trinn   4. trinn John-Fredrik Clausen (H) Stela Popa Matthiesen (V)
5. trinn Inger Lise Tangen (H, K)  6. trinn Jan Andreas Valle Lavoll (H) Marita Christine Sjo (V) 7. trinn  
Lene Christiansen (V) Skolens rep Lene Hundvin 
17.mai komite'     
Gjennomført 21.10.24

23/24-01 Informasjon fra forrige FAU leder, kasserer. Overlevering av nøkler

23/24-01
JFC informerte kort om forrige FAUs arbeid, angående rekruttering til 17 mai komite, og sokkedans. 

Inger Lise informerer om økonomi og resultat for sokkedans, 17 mai, og utgifter knyttet til 7 trinn 
o.a.

23/24-02 Informasjon fra rektor

23/24-02

Rektor takker alle for at de deltar i FAU. Forteller kort om seg selv og sin rolle i skolen. Arbeid i FAU 
er på systemnivå, og det blir ikke tatt inn saker her som gjelder enkeltpersoner. De siste årene har 

det blitt arbeidet tett angående trafikk, og selvsagt 17 mai. FAU har stillt skaffet frivillige til 
grøtkoking før jul og til morsmålsdagen. Informerer om at kartleggingsprøver og nasjonale prøver er i 

gang/ferdig og at resultatene snart vil komme. Litt om hvilke aktiviteter skolen holder på med for 
tiden og i tiden fremover. Det er rekordmange førsteklassinger i år, 39. Minste tidligere 23.

23/24-03 Introduksjon av representantene
23/24-03 Alle representantene. Presenterer seg selv. Totalt 10 deltakere.
23/24-04 Valg av FAU leder, nestleder og kasserer

23/24-04
John-Fredrik valgt som leder. Magne Lunde valgt som nestleder. Inger lise Tangen fortsetter som 

kassererer.
23/24-05 Fastsetting av møteplan
23/24-05 Onsdag 27 november kl 18. Onsdag 16. januar. Ytterligere møter fastsetter vi siden.
23/24-06 Skolefotografering

23/24-06

Rektor informerer, de bruker Norsk skolefoto pga. av at alle elevene får gratis skolekatalog. Dette 
koster ikke noe for skolen. Det er et godt verktøy for skolen at de får bilder av alle elevene slik som 
nå. Det er mening om at fotografen var ny, lite pedagogisk og resultatene ble ikke gode nok for alle. 

Lærerne reagerte også på dette.
23/24-07 Velkomstklassen er ikke representert i FAU

23/24-07

De kommer senere inn, de fleste foreldrene deres snakker ikke norsk. Representantens barn kan 
slutte i løpet av skoleåret, og forsvinner da ut av FAU. Det er ingen innsigelser på dette. Vi må sjekke 

om vi har penger til å dekke tolk. De følger ikke skoleåret. Helst noen med språkferdigheter med 
engelsk. Tolk er anslått til å koste ca. 2500 kr pr. møte.

23/24-08 Kompensasjonssum for bidrag til kafeen

23/24-08
Flertallet mener at det ikke utgjør noen forskjell om det blir utbetalt kompenasjon. Det ligger i ordet 

dugnad at dette ikke skal kompenseres.
23/24-09 Valg av styremedlemmer innmeldt til Brønnøysund

23/24-09
John-Fredrik Clausen og Inger Lise Tangen fortsetter. Nye Magne Lunde, Jan Andreas Valle Lavoll, 

Marita Sjo. Vi setter av 10 minutter i forkant av neste FAU møte som styremøte.
23/24-10 Annet

23/24-10
Skolen har kun melk pga. at det handler om administrasjon, oppbevaring, utdeling. Og at de ikke har 
kapasitet til dette. De tar allerede en ressurs for å sortere melk, det blir for ressurskrevende også å 

ha inne frukt. Vi tar med alternativer til sokkedans som tema til neste møte. Spillkveld?

 Møteleder: John-Fredrik Clausen Referent: Erik Skage-Bergsvåg
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